
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervsministeren

Dato: 2. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ERU alm. del

Spørgsmål 94
Ad. Samrådet den 2. marts 2017 om alm. del – samrådsspørgsmål Æ og Ø
(Junckers Investeringsplan)
Hvad er forklaringerne på, at danske virksomheder indtil nu kun har fået en
meget lille andel i midlerne i Junckerplanen, herunder bedes redegjort for, om
det er fordi danske virksomheder ikke har behov for finansiering gennem Ju-
ncker-planen, eller om det er fordi virksomhederne ikke har godt nok kends-
kab til mulighederne for at søge finansiering efter Juncker-planen?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Rasmus Horn Langhoff (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Rasmus.Langhoff@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Morten Bødskov
formand
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